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Subject: kort verslag overleg MIN MZS iz privatisering van Intravacc

Beste Leden van Stuurgroep en verkoopteam,

Goedemorgen, mede op verzoek van de voorzitter informeer ik jullie over de recente

ontwikkelingen inzake de privatisering van Intravacc.

Nadat de beslisnota, na de schriftelijke stuurgroep, rond 2 september naar de MIN MZS is

verzonden heeft uiteindelijk het overleg met de Minister (na eerdere begrijpelijk mislukte

pogingen vanwege de Corona crisis) op 27 oktober j.I. plaatsgevonden. Inmiddels was

door deze vertraging de ‘Verkenning Beleidsdeelneming Intravacc’ inclusief de update
van de business case van Intravacc (opgesteld door een Werkgroepje van FEZ, PD-Alt en

het ministerie van Financién waarbij de CEO Intravacc nauw is betrokkenen) gereed en

kon dus in het overleg worden meegenomen.

Bijgevoegd treffen jullie de relevante stukken én het verslag van het overleg met de

Minister.

Het is de bedoeling om binnenkort een stuurgroep te plannen. Zowel om een en ander

waar nodig toe te lichten maar ook om de conceptbrief aan de Tweede Kamer over het

besluit om de eerder met akkoord van de Kamer opgerichte BV per 1 januari operationeel
te maken én het voornemen van de minister om de aandelen vooralsnog voor de duur

van minimaal één jaar niet te verkopen (beleidsdeelneming) te bespreken.

Als er vragen zijn ben ik vanzelfsprekend daarvoor beschikbaar.

Groet, mede namen
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